

Tiada lagi masalah bibir yang kering dan tegang kerana kini **Mary Kay** tampil dengan gincu terbaru yang berasaskan gel, pastinya tahan lebih lama, warna yang lebih menyerlah dan aplikasi yang selesa. Tekstur gel bersama efek semi pusam memberi liputan yang menyeluruh pada bibir dengan teknologi *gel microsphere* untuk hasil calitan yang penuh dan warna tahan lebih lama.

FORMULA GEL

Formula ringan ini meluncur lembut pada bibir lantas memberikan hasil calitan yang kemas dan lembap. Hasil rumusnya memberi efek *soft-focus* yang menyerakkan cahaya dan menyamarkan cela pada bibir.

CALITAN SEMI PUSAM

Teknologi Cushion Matrix terbaru yang diketengahkan **Mary Kay** ini menggunakan mikrosfera silika halus bagi mengekalkan warna pada permukaan bibir. Ia juga turut dirumus bersama bahan organik seperti minyak bunga matahari dan jojoba esters yang membantu dalam mengembalikan kondisi bibir yang sihat. Pigmennya juga diproses selama 24 jam untuk kesan warna yang lebih halus dan lembut.

WARNA GINCU BERAHI

Dari warna ros lembut hinggalah merah gelap, **Mary Kay** menghamparkan 8 jenis warna trending dan menarik untuk dicuba, antaranya Bashful You, Rich Truffle, Mauve Moment, Powerful Pink, Always Apricot, Poppy Please, Crushed Berry dan Midnight Red.

Calitan Gincu Selesa & Sempurna

Cantiknya bibir anda kini bergantung pada satu item, hanya dengan **Mary Kay Gel Semi-Matte lipstick!**

DREAM BEAUTIFUL CONTEST

Mary Kay kembali dengan **DREAM BEAUTIFUL CONTEST** buat kali keempat. Pertandingan *makeover* serantau ini meraikan wajah harapan dunia peragaan dan jurusolek berbakat. Pertandingan ini adalah untuk menggalakkan wanita menerokai kecantikan mereka dengan kerjasama perunding kecantikan bebas **Mary Kay**. Pencarian bermula 1 Julai 2016 dan anda boleh layari www.mkdreambeautiful.com untuk keterangan lanjut!

TEKS: RAZIN MOHD FOTO: MARY KAY



Mary Kay Gel Semi-Matte lipstick boleh didapati pada harga RM55 setiap satu! Hubungi perunding kecantikan bebas Mary Kay anda hari ini di talian 03 7711 7500 atau layari www.marykay.com.my